
Dobrý den. 
Prosím o informaci, proč plánujete avizované přečíslování linek. Z jakého důvodu, šetření, 
výzkumu vyplynula potřeba měnit čísla linek MHD v Ústí nad Labem. 
Podle Zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím mám na tyto informace 
právo. 
Jediné zdůvodnění, které jste oficiálně uvedli na svých sociálních sítí je tato: Naše nová 
linková koncepce vychází z aktuálních potřeb obyvatelstva. Díky této změně poskytneme 
našim cestujícím více místa na vybraných spojích nasazením trolejbusů místo autobusových 
spojů,"  
Na základě jakých šetření tedy dochází k přečíslovaní linek, které vytvoří chaos nejen mezi 
seniory a dětmi... 
 
Děkuji za vaše vyjádření a jsem s pozdravem. 
 
 


